



Citi Plus 3.5% 外幣 1 個月定期存款年利率優惠(「本推廣」) 條款及細則：

1. 除另有訂明外，推廣期為 2024 年 2 月 1 日至 2024 年 3 月 31 日(「推廣期」)，包括首尾兩天。此推廣不適用於海外客戶(以海外通訊住址登記開戶)，美國人士及花旗銀行(香港)有限公司(「本行」)之銷售員工。
2. 此推廣不適用於在推廣期內從 Citibanking、Citi Priority 或任何其他客戶類別轉換成 Citi Plus 之現有客戶。
3. 合資格新客戶(「合資格客戶」)指過去 12 個月內為非本行銀行戶口客戶或於 12 個月內不曾取消本行銀行服務之客戶，客戶須於推廣期內成功開立 Citi 利息 Booster 戶口。
4. 本推廣只適用於推廣期內由合資格客戶以 Citibank 網上理財或 Citi Mobile® App 開立之指定外幣及指定金額的 1 個月定期存款。
5. 本定存優惠的指定外幣及指定金額，請見下表：

貨幣	推廣存款期	推廣定期存款年利率	推廣期內最高定存優惠金額
澳元	1 個月	3.50%	HKD 100,000
加拿大元			
人民幣			
英鎊			
紐西蘭元			
新加坡元			
美元			

6. 所有利率為年利率並只供參考而非保證。實際定存年利率須視乎個別優惠條款、存款金額、貨幣、存款期及生效日之利率而定。所有利率可能隨時變更而不另行通知，以 Citibank 網上理財或 Citi Mobile® App 的顯示為準。推廣定期存款年利率並不適用於其後之續期指示。
7. 本推廣毋須登記。
8. 本推廣不可與其他優惠、折扣或優惠券同時使用、不可轉讓他人、不可兌換現金或換取其他優惠。
9. 如有任何爭議，本行保留最終決定權。本行保留修改此條款及細則之權利，而毋須事前通知。

私隱政策聲明: citibank.hk/privacyp
讀者重要訊息: citibank.hk/disclaimer



Copyright © 2024 Citigroup Inc. All rights reserved.
Citi, Citibank, Citi and Arc Design used herein are service marks of Citigroup Inc., Citibank (Hong Kong) Limited, Citibank, N.A. Organized under the laws of U.S.A. with limited liability.



10. 此條款及細則所提及的產品及/或服務並不適用於居住於歐盟、歐洲經濟區、瑞士、根西、澤西、摩納哥、聖馬連奴、梵蒂岡、曼島、英國、巴西、紐西蘭、牙買加、厄瓜多、斯里蘭卡的個人客戶。此條款及細則並不旨在對該類個人客戶構成任何買賣產品及/或服務的建議、銷售或招攬。
11. 如中英文條款及細則有所差異，一概以英文版本為準。

私隱政策聲明: citibank.hk/privacyp
讀者重要訊息: citibank.hk/disclaimerc



Copyright © 2024 Citigroup Inc. All rights reserved.
Citi, Citibank, Citi and Arc Design used herein are service marks of Citigroup Inc., Citibank (Hong Kong) Limited, Citibank, N.A. Organized under the laws of U.S.A. with limited liability.



Terms & Conditions of Citi Plus “3.5% p.a. Foreign Currency 1-month Time Deposit” (“Offer”):

1. Unless otherwise specified, the Offer is valid from February 1, 2024 to March 31, 2024 ("Promotion Period"), both dates inclusive. Overseas customers (with overseas correspondence addresses), U.S. persons and Citibank (Hong Kong) Limited (the “Bank”) sales staff are not eligible for this promotion.
2. This promotion is not applicable to existing Citibanking, Citi Priority or any other banking relationship which is transferred to a Citi Plus banking relationship during the Promotion Period.
3. Eligible new customers (“Eligible Customer”) who do not have any or do not cancel any banking relationship within the past 12 months, must open a Citi Interest Booster account (“Eligible Account”) within the Promotion Period to be eligible for the Offer.
4. The Offer is only applicable to Eligible Customers who set up a specific Foreign Currency 1-month time deposit within the Specific Deposit amount via Citibank Online or Citi Mobile® App within the Promotion Period.
5. The specific Foreign Currency, Tenor and Amount of this offer are as shown below:

Currency	Promotion Tenor	Promotion Time Deposit Rate (p.a.)	Maximum Time Deposit Amount within Promotion Period
AUD	1 month	3.50%	HKD 100,000
CAD			
CNY			
GBP			
NZD			
SGD			
USD			

6. All interest rates are annualized interest rates that are for reference only and are not guaranteed. The actual time deposit interest rate will depend on the terms and conditions of the promotion offers, deposit amount, currency, tenor and interest rate on the value date, the actual time deposit interest rate display at Citibank Online or Citi Mobile® App shall be final. All interest rates are subject to change due to market fluctuations without prior notice. The Promotion Time Deposit Rate is not applicable to subsequent renewal.
7. No registration for this promotion is required.

私隱政策聲明: citibank.hk/privacyp
讀者重要訊息: citibank.hk/disclaimerc





8. This promotion cannot be used in conjunction with other special promotions, discounts or promotional coupons, nor be transferred or exchanged for cash or other offers.
9. The Bank reserves the right to vary or cancel all offers and/ or amend any of these Terms and Conditions at any time without prior notice. All matters and disputes will be subject to the final decision of the Bank.
10. The promotions, products and services mentioned in the referenced document are not offered to individuals resident in the European Union, European Economic Area, Switzerland, Guernsey and Jersey, Monaco, San Marino, Vatican, The Isle of Man, the UK, Brazil, New Zealand, Jamaica, Ecuador or Sri Lanka. The referenced document is not, and should not be construed as, an offer, invitation or solicitation to buy or sell any of the promotions, products and services mentioned therein to such individuals.
11. The English version of these Terms and Conditions shall prevail wherever there is a discrepancy between the English and the Chinese versions.

私隱政策聲明: citibank.hk/privacyp
讀者重要訊息: citibank.hk/disclaimerc



Copyright © 2024 Citigroup Inc. All rights reserved.
Citi, Citibank, Citi and Arc Design used herein are service marks of Citigroup Inc., Citibank (Hong Kong) Limited, Citibank, N.A. Organized under the laws of U.S.A. with limited liability.